
Zápis z 9. zasedání

Zastupitelstva Městyse Sepekov

Místo konání: Zasedací síň Základní školy v Sepekov

Datum konání: 20. října 2015  od 18°° hod

Čas zahájení jed-
nání:

18.06 hod.

Přítomno:   
14  členů 

Ing. Bambuškarová Pavlína, Benda Pavel, Ing. Bolek Ladislav, Ing. 
Cihlář Jiří, Cihlář Miloslav, Jiří Gröger, Mgr. Himl Josef , Hejna Zby-
něk, Sedláček Stanislav, Urban Petr, Vácha Milan, MVDr. Starc Jiří, 
Bc. Jaroslav Lukeš, Martin Pokorný 

Omluveni: Martin Filipín

Ověřovatelé zápi-
su:

Bc. Jaroslav Lukeš, Jiří Gröger

Zapisovatel: Šťastná Ivana 

P r o g r a m :

1. Zahájení
2. Výběrové řízení na úvěr na dofinancování akce „Stavební úpravy a přístavba kulturního domu Se-

pekov“
3. Kontrola usnesení č. 8/2015
4. Zpráva o činnosti rady obce
5. Zpráva o činnosti výborů
6. Rozpočtový výhled
7. Smlouva č. 15236293 o poskytnutí podpory ze Státního fondu životního prostředí ČR v rámci OP 

Životní prostředí na realizaci projektu „Zateplení ZŠ Sepekov“
8. Schválení vodného na rok 2016
9. Členský příspěvek SOM 
10. Majetkové záležitosti
11. Různé
12. Diskuze 
13. Závěr

JEDNÁNÍ
1. Zahájení

9. zasedání zastupitelstva městyse zahájila starostka městyse, přivítala přítomné.
Předsedající určila ověřovatele  a zapisovatele zápisu. 
Ověřovatelem zápisu určila Bc. Jaroslava Lukeše a Jiřího Grögera, zapisovatelkou určila Ivanu 
Šťastnou.

Předsedající nechala schválit navržený program jednání doplněný o bod 11.1. Žádost o schválení 
výjimky v počtu žáků Základní školy v Sepekově pro školní rok 2015/2016.

K navrženému programu jednání nebyly vzneseny připomínky.

Přijaté usnesení č. 127/2015:
ZM schvaluje navržený program jednání Zastupitelstva Městyse Sepekov č. 9/2015.
Výsledek hlasování: 14 pro, 0 proti, 0 zdržel se.



2. Výběrové řízení na úvěr na dofinancování akce „Stavební úpravy a přístavba kulturního 
domu Sepekov“
Na financování stavby „Stavební úpravy a přístavba kulturního domu Sepekov“ byla pro rok 2015 
schválena v rozpočtu městyse částka z vlastních zdrojů ve výši 8 mil. Kč. 
Zatím byla uhrazena částka 1.065.257,50 Kč vč. DPH. 

Po konzultaci s odbornou firmu zajišťující pro obce a města výběrová řízení na poskytnutí úvěru 
je vzhledem k současným úrokovým podmínkám, které může obec při výběrovém řízení vysoutě-
žit, výhodné (úrok 0,5-0,6 %) vzít si na celou cenu stavby úvěr a vlastní prostředky si ponechat 
nevázaně na účel použití.

Zároveň je doporučováno pravidelné rozložení splátek. 

Na úhradu úroků z úvěru je možné žádat z Programu obnovy venkova dotaci ve výši 70 % roční 
výše úroků (min. výše 5 tis. Kč, max. 200 tis. Kč). Na jednu akci může být po celou dobu splácení 
poskytnuto na úroky max. 1,5 mil. Kč). 

Diskuze k projednávanému bodu:

Přítomný zástupce firmy PROMA Incest, s.r.o, Tomáš Koch:
Seznámil zastupitele s podmínkami poskytnutí úvěru a výběrového řízení. Jedná se o úvěr ve výši 16 
mil. Kč, pevná úroková sazba 0,6%, celkové náklady na úvěr do 450.000,- Kč, splatnost do 
31.10.2025. 

Obec reálně zaplatí do 150 000,- Kč za předpokladu, že dostane dotaci na úroky z úvěru od Krajského 
úřadu. Pan Koch doporučuje fixní úrokovou sazbu, splácení po dokončení investice od 1/2017 do 
31.10.2025, lienární splátky. 

K výběrovému řízení oslovují tyto banky: Českou spořitelnu, Komerční banku, ČSOB. Ostatní banky se 
většinou výběrového řízení účastnit nechtějí. Nabídky by měli být předloženy do 30.11. , jediné kritéri-
um hodnocení nabídek jsou celkové náklady za celou dobu – zvítězí nejlevnější.

Zastupitel Petr Urban se dotázal proč si budeme brát úvěr 16 mil. Kč, když jsme již 1 mil. Kč zaplatili, 
zda by nestačilo si vzít úvěr ve výši 15 mil. Kč.

Starostka – již nyní víme, že na dostavbu KD vzniknou vícenáklady
p. Koch – 20% úvěru nemusí být dočerpáno bez sankcí. Je lepší vzít si větší úvěr než případné další 
náklady hradit z vlastních prostředků.

Přijaté usnesení č. 128/2015:
ZM vyhlašuje výběrové řízení na poskytnutí úvěru ve výši 16 mil. Kč na dofinancování akce 
„Stavební úpravy a přístavba kulturního domu Sepekov“, schvaluje zadání a podmínky výběro-
vého řízení.
Výsledek hlasování: 14 pro, 0 proti, 0 zdržel se

3. Kontrola usnesení č. 8/2015
Zápis z jednání ZM č. 8/2015 byl součástí přílohy materiálu k jednání.

K projednávanému bodu nebyly vzneseny připomínky ani dotazy



Přijaté usnesení č. 129/2015:
ZM bere na vědomí zápis z jednání Zastupitelstva Městyse Sepekov č. 8/2015.
Výsledek hlasování: 14 pro, 0 proti, 0 zdržel se

4. Zpráva o činnosti rady obce
Zápisy ze zasedání Rady Městyse Sepekov č. 21, 22, 23, 24, 25, 26/2015 nebyly čtené, byly sou-
částí přílohy k materiálu pro jednání.

Dotazy k projednávanému bodu:

Ing. Bolek se dotázal kdo byl vybrán na obsazení místa administrativně technického pracovníka 
místo Ing. Černého.

Starostka – byl vybrán pan Jan Svěrák, nyní pracuje v Praze na stavebním úřadu, byl jediným 
z uchazečů, který má složenou zkoušku Zvláštní odborné způsobilosti u Ministerstva vnitra, kterou 
předepisuje zákon o úřednících pro výkon funkce úředníka, nastoupí od 1.11.2015.

Přijaté usnesení č. 130/2015:
ZM bere na vědomí zprávu o činnosti Rady Městyse Sepekov č. 21/2015, č. 22/2015, č. 23/2015, 
č. 24/2015, č. 25/2015 a č. 26/2015.
Výsledek hlasování: 14 pro, 0 proti, 0 zdržel se

5. Zpráva o činnosti výborů
5.1. Zpráva o činnosti finančního výboru
S činností finančního výboru seznámil předseda výboru Bc. Jaroslav Lukeš.

Finanční výbor se na své schůzi zabýval strategickým výhledem městyse v rámci Integrovaného 
národního operačního programu na období  2016 – 2025.
Rozpočtovým výhledem Městyse Sepekov na období 2016 – 2020.
Bankovním úvěrem na financování investiční akce „Stavební úprava a přístavby kulturního do-
mu“.
Byla provedena kontrola pokladny.

Přijaté usnesení č. 131/2015:
ZM bere na vědomí zprávu o činnosti finančního výboru.
Výsledek hlasování: 14 pro, 0 proti, 0 zdržel se

5.2. Zpráva o činnosti kontrolního výboru
S činností kontrolního výboru seznámil předseda výboru Milan Vácha.

Kontrolní výbor provedl kontrolu probíhajících staveb:
- Kanalizace - je potřeba zhutnit zasypání výkopů z důvodu zimní údržby
- Zateplení ZŠ – až se položí obrubníky okolo dílen, bude zde úzká silnice a nebude možné 

projet
- Chodníky na hřbitově – je nutné dosypat kraje

Starostka – k úzké cestě na hřiště uvedla, že jeden pozemek v areálu školy není obecní, jedná se o 
pozemek kde je sad. V současné době vstoupila v jednání s jeho majitelem. Jakmile se vyřeší ma-
jetkové poměry, bude hřiště zpřístupněno přes tento pozemek.



Přijaté usnesení č. 132/2015:
ZM bere na vědomí zprávu o činnosti kontrolního výboru.
Výsledek hlasování: 14 pro, 0 proti, 0 zdržel se

5.3. Zpráva o činnosti osadního výboru
S činností osadního  výboru seznámil předseda výboru Petr Urban.

Osadní výbor se na své schůzi zabýval:
- změnou otevírací doby MLK Líšnice, ta bude z důvodu malé návštěvnosti posunuta na odpoledne
- vyčištěním polní cesty z Líšnice do Milevska
- špatným stavem rybníků v Líšnici – nájemce provede nápravu, příští rok bude nutné koupit nový po-
žerák.

Přijaté usnesení č. 133/2015:
ZM bere na vědomí zprávu o činnosti osadního výboru.
Výsledek hlasování: 14 pro, 0 proti, 0 zdržel se

5.4. Zpráva o činnosti výboru pro stavební činnost v obci
S činností výboru pro stavební činnost v obci seznámil předseda výboru Stanislav Sedláček.

Stavební výbor se vyjma záležitostí na vědomí a různých vyjádřeních k existenci sítí zabýval pro-
bíhajícími stavbami:

Dostavba KD - projekt nebyl dobře vyhotoven, chybí tam spousta věcí. Občanům se zdá, že do-
stavba trvá dlouho, ale např. měsíc musí tuhnout betony. Stavba probíhá v souladu 
s harmonogramem.

Stavby v sídlišti u nádraží – kanalizace je kompletně hotová, na nový vodovodní řad se nyní po-
stupně připojují rodinné domy. Co se týká úpravy horní vrstvy, nyní je tam zaválcovaný hrubý 
štěrk, příští rok by bylo potřeba udělat chodníky, osvětlení a komunikaci dle projektu z roku 2008.

Stavby v ZŠ – stěna dílen je o 17 cm širší + 25 cm ode zdi budou položeny obrubníky. Nájezd ho-
rem bude řešen po dokončení stavby tělocvičny. Dále bude potřeba předláždit celý vjezd do ZŠ a 
opravit cestu kolem školy a jídelny.

Chodníky na hřbitově – vše v pořádku, šíře chodníků je dána dle hrobů, které jsou místy blízko u 
sebe. Cesta bude kolem dosypána.

Diskuze k projednávanému bodu:
Martin Pokorný (zastupitel) – pan Jirovský byl vybrán na projekt KD, protože byl nejlepší v ceně i 
provedení. Zásadně nesouhlasí s tím, že projekt není dobře zpracovaný.

Starostka – v každém projektu se při realizaci stavby najde chyba

p. Pokorný – ano, ale s ohledem na cenu. Chyby tam jsou, ale projekt není špatný,  je radost podle 
něj pracovat;

Ing. Bolek – stavební komise a ing. Hlavín měli spoustu připomínek, proč tedy tyto chyby nepři-
pomínkovali

p. Benda – v projektu se těmto věcem nikdy nevyhneme. O detailech bychom mohli diskutovat do-
nekonečna



Přijaté usnesení č. 134/2015:
ZM bere na vědomí zprávu o činnosti výboru pro stavební činnost v obci.
Výsledek hlasování: 14 pro, 0 proti, 0 zdržel se

6. Rozpočtový výhled

Důvodová zpráva:
§ 3 zákona č. 250/2000 Sb.

Rozpočtový výhled

(1) Rozpočtový výhled je pomocným nástrojem územního samosprávného celku a svazku obcí slouží-
cím pro střednědobé finanční plánování rozvoje jeho hospodářství. Sestavuje se na základě uzavře-
ných smluvních vztahů a přijatých závazků zpravidla na 2 až 5 let následujících po roce, na který se 
sestavuje roční rozpočet (§ 4).

(2) Rozpočtový výhled obsahuje souhrnné základní údaje o příjmech a výdajích, zejména o dlouhodo-
bých závazcích a pohledávkách, o finančních zdrojích a potřebách dlouhodobě realizovaných záměrů. 
U dlouhodobých závazků se uvedou jejich dopady na hospodaření územního samosprávného celku 
nebo svazku obcí po celou dobu trvání závazku.

§ 4

Rozpočet územního samosprávného celku a svazku obcí

(1) Rozpočet územního samosprávného celku a svazku obcí je finančním plánem, jímž se řídí financo-
vání činnosti územního samosprávného celku a svazku obcí.

(2) Rozpočtový rok je shodný s rokem kalendářním.

(3) Při zpracování ročního rozpočtu se vychází z rozpočtového výhledu.

Návrh rozpočtového výhledu byl součástí přílohy materiálu k jednání.

Diskuze k projednávanému bodu:

Starostka – stávající rozpočtový výhled končí letošním rokem a nový musí být schválený před schvalo-
váním  rozpočtu městyse na rok 2016

Bc. Lukeš – finanční výbor se domnívá, že financování úvěru by se mělo promítnout v investičních vý-
dajích

p. Komárková (účetní) – připravila návrh rozpočtového výhledu z podkladů, které byly k dispozici. 
V současné době přesně neví jaké budou daňové příjmy a jaké investice zastupitelé plánují. Žádá fi-
nanční výbor o předložení podkladů pro zpracování k předložení auditu.

Přijaté usnesení č. 135/2015:
ZM schvaluje rozpočtový výhled na období let 2016 – 2020 doporučený finančním výborem
Výsledek hlasování: 14 pro, 0 proti, 0 zdržel se

7. Smlouva č. 15236293 o poskytnutí podpory ze Státního fondu životního prostředí ČR 
v rámci OP Životní prostředí na realizaci projektu „Zateplení ZŠ Sepekov“



SFŽP zaslal smlouvu č. 15236293 o poskytnutí podpory ze Státního fondu životního prostředí ČR 
v rámci OP Životní prostředí na realizaci projektu „Zateplení ZŠ Sepekov“. 

Znění smlouvy bylo součástí přílohy materiálu k jednání.

K projednávanému bodu nebyly vzneseny žádné dotazy.

Přijaté usnesení č. 136/2015:
Zastupitelstvo městyse Sepekov  schvaluje uzavření Smlouvy č.15236293 poskytnutí podpory ze 
Státního fondu životního prostředí "Zateplení ZŠ Sepekov" reg.č. CZ.1.02/3.2.00/15.28521, mezi 
smluvními stranami : Městys Sepekov, Sepekov 174, 398 51 Sepekov,  zastoupené  starostkou 
Ing. Pavlínou Bambuškarovou a Státním fondem životního prostředí České republiky, Kaplano-
va 1931/1, 14800 Praha 11, IČ 00020729 , zastoupené Ing. Petrem Valdmanem.
Zastupitelstvo městyse Sepekov pověřuje starostku obce podpisem smlouvy. 
Smlouva o poskytnutí dotace s SFŽP představuje 5% z celkových způsobilých nákladů projektu, 
tj. maximálně 572 916,85Kč.
Výsledek hlasování: 14 pro, 0 proti, 0 zdržel se

Přijaté usnesení č. 137/20156:
Zastupitelstvo městyse Sepekov na základě doručeného Rozhodnutí MŽP o poskytnutí dotace 
ev.č. EDS/SMVS 115D222006793 přijímá dotaci, která činí max. 9 739 586,45 z prostředků EU -
Fondu Soudržnosti, k financování projektu ""Zateplení ZŠ Sepekov" reg.č. 
CZ.1.02/3.2.00/15.28521.
Výsledek hlasování: 14 pro, 0 proti, 0 zdržel se

8. Schválení vodného na rok 2016
Společnost ČEVAK , a.s. České Budějovice předkládá návrh kalkulace pro vodné na rok 2016. 

Cena pohyblivé složky se v souladu s přijatým usnesením ZM ze dne 12.12.2013 č. 23/2013 navy-
šuje o 0,98 Kč/m3 (ze stávajících 28,16 Kč na 29,14 Kč). Cena pevné složky zůstává stejná jako 
v roce 2015. 
Lineární navýšení o 0,98 Kč/m3/rok bylo schváleno pro období let 2014-2017 z důvodu, aby 
v roce 2018 nedošlo k výraznému skokovému navýšení ceny pohyblivé složky z důvodu, že od 
roku 2018 již nebudeme prodávat vodu (cca 100 tis. m3) do systému JVS a.s., která vypověděla 
smlouvu.

Návrh kalkulace byl přílohou materiálu k jednání. 

K projednávanému bodu nebyly vzneseny dotazy.

Přijaté usnesení č. 138/2015:
ZM schvaluje cenu pevné a pohyblivé složky vodného pro období 2016 takto:

celkemPevná složka
Qp(m

3/H) Kč/rok

kategorie VDM do 2,5 480 Kč

kategorie VDM do 6 2 762

kategorie VDM do 10 7 669

kategorie VDM do 15 17 249

Výsledek hlasování: 14 pro, 0 proti, 0 zdržel se

Pohyblivá složka bez 
DPH

(Kč/m3)

29,14



9. Členský příspěvek Svazku obcí Milevsko (SOM)
SOM připravuje nový projekt – založení Centra společných služeb (CSS)

CSS bude zabezpečovat např. 

- Vzdělávací semináře pro účetní obcí SOM
- Právní poradenství pro obce  - pravidelné školení 4x ročně
- Dotační informovanost s možností zajištění podání žádosti ve spolupráci s MAS SP –

možný výběr zpracovatele
- Spolupráce na projektu se SSMM – nový projekt
- Výběrová řízení pro členy SOM – výběr vhodného dodavatele 
- Vypracování katalogu firem pro obce – soutěžit nejvhodnější ( pro-

jekt,dodavatel,stavební dozor, atd. )
- Poradenská činnost v rámci tvorby rozvojových dokumentů obcí
- Příprava a konzultace v rámci ORP – vytvoření strategie odpadového hospodářství po 

roce 2026
- Společná propagace regionu – navázání spolupráce ( TOULAVA )

Příspěvek členských obcí je navržen o navýšení ze stávajících 25,- Kč/rok/trvale (v roce 2015 pro Se-
pekov ve výši 33.025,- Kč) hlášeného občana na 35,- Kč s tím, že již nebude od Města Milevska poža-
dován dar/příspěvek na zajištění lékařské služby první pomoci (LSPP). LSPP bude platit SOM. 
Městys poskytoval na LSPP příspěvek ve výši 8,- Kč/obyvatele (pro rok 2015 ve výši 9.775,- Kč).
Takže reálné navýšení příspěvku vychází o 2,- Kč/obyvatele/rok. 

Diskuze k projednávanému bodu:
p. Sedláček – kolik lidí bude zajišťovat centrum
Starostka – jednalo by se o 1 zaměstnance

p. Sedláček – školení pro účetní je možné zajistit i nyní přes svazek
Starostka – příspěvek máme již nyní zpátky, zaměstnáváme přes ně občany na vymezená chráněná 
pracovní místa, obdržíme mobiliář z vymývaného betonu v hodnotě 39 tis. Kč, kde spoluúčast obce je 
11 760 Kč 

p. Benda – jaký má smysl platit příspěvek na zdravotnickou záchrannou službu přes svazek a ne přímo
Starostka – jedná se pouze o formu platby, svazek zaplatí jednou částkou za všechny obce. 

Starostka - Milevsko má nejvíce obyvatel a tudíž přispívá SOM největší částkou. Komentovali výši pří-
spěvku jako formu solidarity s menšími obcemi, které na zajišťování veškerých agend nemá personální 
možnosti.

Přijaté usnesení č. 139/2015:
ZM schvaluje členský příspěvek Svazku obcí Milevsko počínaje rokem 2016 ve výši 35,-
Kč/trvale hlášeného občana/rok.
Výsledek hlasování: 14 pro, 0 proti, 0 zdržel se

10. Majetkové záležitosti

10.1. Smlouva o zřízení věcného břemene č.: PI-014330034356/001
Firma GEFOS inženýring, s.r.o.zastupující firmu E.ON Distribuce, a.s., zastoupenou společností 
E.ON Česká republika, s.r.o. zaslala návrh smlouvy o zřízení věcného břemene PI-
014330034356/001 (dále jen „smlouva“).

Návrh smlouvy včetně geometrického zákresu věcného břemene byl součástí přílohy materiálu 
k jednání.



Předmětem smlouvy je zřízení a vymezení věcného břemene podle § 25 odst. 4 energetického zá-
kona osobní služebnosti energetického vedení dle tohoto zákona na pozemku parc. č. 918/10, 
918/35, 3150/1 v katastrálním území Sepekov, obec Sepekov, okres Písek. Věcné břemeno je zřizo-
váno v souvislosti s již dokončenou stavbou „Sepekov U školy: NN úprava vedení“. 

Věcné břemeno se podle smlouvy zřizuje úplatně za jednorázovou úplatu ve výši 4100,- Kč bez 
DPH. 

K projednávanému bodu nebyly vzneseny dotazy.

Přijaté usnesení č. 140/2015:
ZM schvaluje uzavření Smlouvy o zřízení věcného břemene č.: PI-014330034356/001 mezi  E.ON 
Distribuce, a.s., zastoupenou společností E.ON Česká republika, s.r.o. na straně oprávněného a 
Městysem Sepekov na straně povinného,  kdy předmětem smlouvy je zřízení a vymezení věcného 
břemene podle § 25 odst. 4 energetického zákona osobní služebnosti energetického vedení dle to-
hoto zákona na pozemku parc. č. 918/10, 918/35, 3150/1 v katastrálním území Sepekov, obec Se-
pekov, okres Písek. Věcné břemeno je zřizováno v souvislosti s již dokončenou stavbou „Sepekov 
U školy: NN úprava vedení“ za jednorázovou úplatu ve výši 4100,- Kč bez DPH. ZM pověřuje 
starostku podpisem smlouvy.
Výsledek hlasování: 14 pro, 0 proti, 0 zdržel se

11. Různé

11.1. Žádost o schválení výjimky z počtu žáků Základní školy v Sepekově pro školní rok 
2015/2016 a o poskytnutí finanční částky pro rok 2016 na mzdy a odvody pro pedagogické a ne-
pedagogické pracovníky ZŠ, MŠ a ŠJ Sepekov

Ředitelka Základní školy a Mateřské školy Sepekov žádá o schválení povolení výjimky z počtu žáků 
základní školy a o poskytnutí finanční částky pro rok 2016 na mzdy a odvody pro pedagogické a ne-
pedagogické pracovníky ZŠ, MŠ a ŠJ Sepekov. 

K 30.9.2015 je v ZŠ přihlášeno 113  žáků , v MŠ 41 žáků.

Důvodová zpráva:
Dle §23 odst. (4) zákona č. 561/2004 Sb., o předškolním, základním, středním, vyšším odbor-

ném a jiném vzdělávání (školský zákon),
Zřizovatel školy může povolit výjimku z nejnižšího počtu dětí, žáků a studentů stanoveného tímto 

zákonem a prováděcím právním předpisem za předpokladu, že uhradí zvýšené výdaje na vzdělávací 
činnost školy, a to nad výši stanovenou krajským normativem.

Výtah znění ze žádosti o poskytnutí finanční částky pro rok 2016 na mzdy a odvody pro pedago-
gické a nepedagogické pracovníky ZŠ, MŠ a ŠJ Sepekov:



K projednávanému bodu nebyly vzneseny dotazy.

Přijaté usnesení č. 141/2015:
Zastupitelstvo Městyse Sepekov schvaluje podle §23 (4) zákona č. 561/2004 Sb. výjimku z nejniž-
šího počtu žáků příspěvkové organizace Základní škola a Mateřská škola Sepekov pro základní 
školu pro školní rok 2015/2016 a schvaluje poskytnutí finanční částky pro rok 2016 na mzdy a 
odvody pro pedagogické a nepedagogické pracovníky ZŠ, MŠ a ŠJ Sepekov.
Výsledek hlasování: 14 pro, 0 proti, 0 zdržel se

12. Diskuze
p. Pokorný (zastupitel) – je potřeba opravit lavičky na školním hřišti, aby se na jaře mohly používat. 
Dále by bylo dobré zažádat o nějaký grant na znovuobnovení atletického oválu. Nyní děti nemají šanci 
oproti jiným školám, protože ani nevědí jaké  to je běhat v tretrách.

Starostka – jednala jsem o projektu víceúčelového a vícegeneračního hřiště - využít místa,  kde je ško-
la, školka  a DPS. Je nutné zpracovat projekt a využít evropské dotace.

Ing. Bolek (zastupitel) – připomínka  k rybníkům v Líšnici - jsou ve špatném stavu. Navrhuje rybník u 
hospody zavést a udělat tam park, voda je v něm pouze po kolena.

Starostka –  s tímto návrhem narazíme u životního prostředí. Víme, že je problém posekat rákosí, le-
gálně nepovolí ani vytěžit veškerý nános.

p. Čunátová (občan) – připomínka, že před nimi nejde rozhlas

Starostka  - je objednána revize na všechny hlásiče včetně Líšnice a Zálší

p. Čunátová – kdo měl letos sekat břehy u rybníků v Líšnici, nebyly udržovány

Starostka – o břehy rybníků se má starat nájemce



13. Závěr

Starostka městyse poděkovala přítomným za účast a zasedání ukončila  v 19.15 hodin.

Zapsala: Ivana Šťastná

Ing. Pavlína Bambuškarová
starostka

Bc. Jaroslav Lukeš Jiří Gröger
ověřovatel zápisu ověřovatel zápisu




